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Deze vergaciering staat onder leiciing van de heer J.Bruins'
voorzitter van het hestuur, die orastreeks half acht de
aarLwezíge bestuursleden van harte welkom heet. liii betreur
het dat wederom het bestuur ni-et vol-tallig i§ , d.aar d'e he-
ren t+okke en Huizlng niet aarrrez;.ï z:-Jrr. Ondanks d.eze han-
ds:cap wenst h*$ de voorzitter iedereen een prettige verga-
dering.
Daarna geeft hij het woord" aan cle secretaris, voor het le-
zen der notulen van de vorige vergadering. Deze worden on-
der d.ankzeggLng aan de secretaris goed.gekrurd, en getekend.
Enkele punten uit de notulen worden onder de loupe gehomen
zoals:
-het is de voorzitier nog niet gelukt de heer Kobes of
het gehele bestuur van de SSP te pakken te krijgen; vana-
vond" komt de heer Kobes bij het jeugd.bestuur, zodat de
voorzitiei: hoopt alsd.an met de SSP een afspraak te kunnen
makenl
het is voor iedereen een vraag waarom het zo onstellend
moeilijk is met de liS? aan ta-fel te zítten om enkele
broodnod.ige punten d,oor te praten;
-de voorbereidingen voor de op 29 dec. à.s. te houden
sponsorloop vertopen goed; het draaiboek van enkele jaren
geleden uordt gehanteerd; men tracht een bekenrle speler
uit het betaalde voetbal sarren met b.v. Weth Tijhof , hÍer
te krijgen o!0 op ctie dag de uit te rerirken certÍficaten
te ondertekenen.
-de grote verloting heeft nog geen nieuwe gezidhbpunten
te zien gegeven.
-dinddag 20 nov. TC vergad.ering met DB, aanvang 21 .30 uur;
Nad.at de jeugdvoorzttier een sein heeft gegeven dat de
heer Kobes is gearriveerd, gaat de voorzitter naar hem
toe in het jeugdhonk. Voorz. komt terug met de med.edeli-ng
dat op maandag 2t: nov met de SSP vergaderd zal worden.
Trainers: G. Abbink È.ebhízh.axà,wpxoxr'x geeft ui-tleg hoe
jeugdbestuur over jeugdtrainers denktl men i-s over iederee
zeer tevreden, behalve d.e trainer van B1 , de heer B1i-kman,
scoort niet zo hoog. Men is bij het jeugdbestuur van meni:
dat BJ-ikmail een tweejarig kontrakt zou hebben. Dat is naa:
mening van DB niet zoi er is ihd.ertijd bij zijn aanstelli:
gezegd, dat hij bij het tweede seizoen verhoging in salar
zal krijgen.
ïoorzitter bed.ankt bestuur voor bezoek open dag van Brink
apparatenbouw.
Rondvraag: G. Abbink: het blijkt dat jeugd.kas een positie
saldo heeft; jeugdbesturrr is van mening d.at nu in het ver
volg alle financiële za,ken over L,. Huizing zuJ.len lopen;
bestuur wilde toch één kas.
Hj-erover za\ op J d.ec. verder gepraat worclen.
Voetbalkar bij DllT0ïjeugd gaat niet door. Ind.e plaats
hiervan komt de VCIETtsAIKLINI}iK met de heren Miihren op
vrijdag na Hemelvaart. Voor a1.le jerrgd behalve A en F iet
Kosten ong f .1.500r--. Bestuur vind.t dit een zeer goed
idee en hóopt dat er flinke pubticiteit aan gegeven zaL
uorden.



0or lla}: De shÍrts voor het 1 e elftal, welke terug Ë9*8*9"naar de fabriek zLln betaa-rd d.oor d.e supp. ver.
Een extra stel is altijd welkom.
Niets meer aan de ord.e zijncle sluit de voorzitter d-eze
vergad.ering, bedankt alfen voor zLJn inbreng en wenst een
ieder wel thuis.
Volgende vergadering naanrlag J dec samen met jeugdbestuur
vanaf 21.00 uur.
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